

TESTIMONIAL

Mr Ooi Sey Chai • age 65

Nibong Tebal, Penang



Ever since I was young, I have always been active in sports. In recent times, particularly tennis and golf. An echocardiogram report on 11th August 2011 showed my heart's left ventricle was only functioning at about 38% of normal capacity.

I started to consume four capsules of Mega H® daily; two capsules in the morning and another two at night. In addition to this, I took two capsules before playing tennis or golf to help ensure I did not have a sudden heart attack during the game. I also took two capsules after the game to aid in recovery. Normally one of the symptoms I would experience while playing tennis or golf would be shortness of breath, however after taking Mega H® I was able to play tennis and golf actively.

From the report dated 10th November 2017, it showed my heart's performance had increased from 38% to 45% without having any surgery performed. What a great improvement! As heart failure is a chronic disease, it is normally expected to get worse over time. My doctor was shocked at the improvement! Thank you Flantech Asia for your wonderful products that have helped me to improve my heart health.

Exercise alone is not enough to become healthy, but combined with high quality supplements your health will be definitely improve. I encourage you to unlock the secret of longevity through Flantech products.

自年轻时起，我就积极参加运动，后来更多于参加网球和高尔夫运动。2011年8月11日，超声心动图报告显示我的心脏左心室功能衰竭大约只有38%运作。

我每天开始服用4颗 Mega H®，早/晚各2颗胶囊。此外，我在打网球或打高尔夫球之前额外服用了2颗胶囊，以确保没有突发的心力衰竭及运动后再服用多2颗胶囊，以便恢复。在这个阶段，通常会出现其中一个症状是呼吸短促。但我仍然可以积极地打网球和打高尔夫球。

从2017年11月10日的报告中可以示出，没有做任何手术的情况下，我的心脏运作表现从38%增加到45%，多么完美的改进！心力衰竭是一种慢性，进行性疾病，这意味着它会随着时间的推移而恶化。我的医生也对病情改善感到震惊。感谢飞腾，它有很棒的产品可以帮助我改善我的心脏。

依靠运动并不能确保你的健康，但如果你有好的产品 and 锻炼，你的健康状况会得到改善。通过飞腾的产品解锁长寿的秘诀。



TESTIMONIAL

Mr Ooi Sey Chai • umur 65
Nibong Tebal, Pulau Pinang

Sejak muda, saya aktif dalam sukan dan kemudiannya lebih kepada tenis dan golf. Pada 11^{hb} Ogos 2011, laporan echocardiogram menunjukkan kegagalan ventrikel kiri jantung saya yang hanya berfungsi pada kira-kira 38%.

Saya mula mengambil 4 kapsul Mega H[®] setiap hari, iaitu 2 kapsul pada waktu pagi dan malam. Selain itu, saya mengambil 2 kapsul sebelum bermain tenis atau golf untuk memastikan tiada serangan mendadak terhadap kegagalan jantung dan 2 kapsul selepas permainan untuk pemulihan. Biasanya pada peringkat ini, salah satu daripada gejala adalah sesak nafas. Tetapi saya masih boleh bermain tenis dan golf secara aktif.

Dari laporan yang bertarikh 10^{hb} November 2017, menunjukkan prestasi jantung saya meningkat dari 38% kepada 45% tanpa melakukan pembedahan. Ini adalah pemulihan yang baik! Kegagalan jantung adalah keadaan kronik, yang bermakna fungsinya akan buruk dengan faktor masa usia. Doktor juga terkejut dengan pemulihan ini. Terima kasih kepada Flantech Asia yang mempunyai produk hebat ini yang telah membantu memperbaiki jantung saya.

Senaman tidak memastikan anda akan sihat tetapi jika anda bersenam dengan mengambil produk yang baik maka kesihatan anda akan bertambah baik. Membuka kunci rahsia umur panjang melalui produk Flantech.